

Title (en)

Security device for transporting and/or storing paper items of value

Title (de)

Sicherheitsvorrichtung zum Transportieren und/oder Lagern von Wertpapieren

Title (fr)

Dispositif de sécurité pour le transport et/ou le stockage de valeurs papier

Publication

**EP 1416112 A2 20040506 (FR)**

Application

**EP 03292694 A 20031028**

Priority

FR 0213554 A 20021029

Abstract (en)

The container (1) incorporates a sensor (8) that detects any attempted break-in, a reservoir (2) of a destructive substance such as one or more mineral acids, a pyrotechnic device (3) for releasing the substance, and an auxiliary destructive material (7) which is inert until it contacts the destructive product. (8) is a printed circuit with a conductor wire embedded in (7).

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif de sécurité pour le transport ou le stockage de valeurs papier, comprenant un container (1) contenant lesdites valeurs, un capteur (8) susceptible de détecter une tentative d'effraction du container (1), un réservoir (2) contenant un produit de destruction des valeurs, un déclencheur pyrotechnique (3) susceptible de libérer le produit de destruction hors du réservoir (2) sur l'ensemble des valeurs (4), et un matériau auxiliaire de destruction (7) des valeurs faisant partie intégrante du container (1) et/ou du capteur (8).

IPC 1-7

**E05G 1/14; E05G 1/00**

IPC 8 full level

**E05G 1/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E05G 1/14** (2013.01)

Cited by

FR2871809A1; FR2866357A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

**EP 1416112 A2 20040506; EP 1416112 A3 20040804**; FR 2846361 A1 20040430; FR 2846361 B1 20050624

DOCDB simple family (application)

**EP 03292694 A 20031028**; FR 0213554 A 20021029